
Afd. 13 .Kocksvej. 

Referat af beboermøde d. 20. Januar 2016. 

Dagsorden. 

1. Valg af dirigent. 

2. Valg af referent. 

3. Formandens beretning. 

4. Regnskaber og budgetter. 

5. Indkomne forslag. 

6. Valg til bestyrelse. 

7. Eventuelt. 

 

1. Anne-Grethe Danielsen fra hovedbestyrelsen blev valgt. 

2. Jytte Christensen fra hovedbestyrelsen blev valgt. 

3. Formanden berettede at der ikke var sket så meget i afdelingen. Der har ikke 

været nogle fra flytninger. Vaskeriet er blevet malet. Ordnet legeplads. Malet 

striber på p.plads så der nu er båse. Desværre har der været ildebrand, men 

heldigvis ikke med personskade.  Beretning godkendt. 

4. Regnskab og budget blev gennemgået. Budget godkendt . 

5. Vedligeholdelses og ordensreglement blev gennemgået.  Godkendt med få 

ændringer. 

6. Valg til afdelingsbestyrelsen. 

Formand Inga Hansen blev genvalgt for 2 år. 

Som bestyrelsesmedlem var der kampvalg mellem Susanne Jensen og Connie 

Olsen. 

Susanne  Jensen blev valgt for 2 år. 

Connie Olsen blev valgt som suppleant. 

7. Ønske om at få renset udsugning for at undgå mados og røg. Mogens Jensen 

sagde at det var et problem ved gulvene som kan blive løst med fugning. 

Problem med at der bliver vasket for andre end beboerne. Problem med at 

garagerne bliver brugt som pulterrum.  Konklusionen blev at der  skal 

afleveres en skriftlig klage om hvem personerne er, så vil kontoret sende en 

skrivelse til dem. 



Forespørgsel om man kan sætte skilte op i vaskeriet på andre sprog så alle ved 

hvilke regler der er i vaskeriet. Mogens Jensen sagde at det er kommunens 

opgave at informere udenlandske beboere om reglerne i boligforeningen. 

 

 

           Dirigenten takkede for et godt møde. 

Mødet sluttede med smørrebrød og hyggeligt samvær. 

 

 


